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Abstract (en)
[origin: US4309854A] A telescopic mast having a plurality of elements comprising the mast wherein the elements are slidably arranged in relation
to each other, together with cables for the erection of the mast, wherein the cables are before the erection of the mast connected to all of the
elements and the erection of the mast is carried out by a successive sliding of each element on the element therebelow, further including provision
for separating the cables of each element after the end of the hoisting operation of that element.

Abstract (fr)
Il comprend des éléments (21, 22-212) disposés à coulissement les uns dans les autres, et au moins deux câbles (25, 26, 27) de hissage montés
pour que la résultante des tractions qu'ils exercent, pour l'érection, soit verticale. De préférence, chaque câble est, avant l'érection, attaché à tous
les éléments à hisser et l'érection s'effectue par coulissement successif de chaque élément dans l'élément qui lui est immédiatement inférieur, des
moyens étant prévus pour détacher les câbles de chaque élément après la fin du hissage dudit élément.
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